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Zwracam sie do Pana z zapytaniem na jakim etapie sA prace projektowe dotyczqce

rewitalizacji terenu wok6l terenu Jeziora Grzywna.

Mieszkafcy bardzo dlugo czekali na rozpoczqcie prac na tym terenie a ogfoszony przetarg na

p rojekt inwestycyjny dawaf nadziejq, 2e inwestycja zostani e zrealizowana.
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